
Referat af bestyrelsesmøde den 01.09.24 i DKeF 
i Nyborg Idrætscenter kl. 10.00 - 16.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-
sen, Poul Larsen-Fedders 

 
DKeF: Katja Bødtger 

 

DIF: Bo Overgaard og Thomas Bach 
 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  
Hvornår 

Pkt. 0. Besøg af DIF 
Gennemgang af SWOT og stra-

tegioplæg 2026-2029 

 

 
Vedhæftede oplæg blev gennemgået 

sammen med DIF og da der ikke var 

yderligere kommentarer fra DIF til ind-
holdet, så er det vedhæftede version der 

bliver sendt til DIF til behandling.  
 

Niklas, Marianne og Katja arbejder vi-

dere med resultatmål og procesmål.  
 

Der kommer en melding fra DIF omkring 
tildeling af midler sidst i oktober 2024.  

 

 
Katja sender 

til DIF. 

Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 
Rejnstrup 

-Udvalgsmøde i januar 2025 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

-Tilretning af DKeF love 
 

 

 
 

-Møder sæson 2024/25 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

Dagsordenen blev gennemgået og det 

blev drøftet, hvordan kommunikation 
skal italesættes, både internt og eksternt 

og i forhold til konkrete sager. Der skal 
ryddes op i DKeF´ s ting i RKC og vi skal 

på et tidspunkt bl.a. drøfte om der skal 

laves et fotoarkiv.  
 

Niklas og Michael står for forplejning og 
overnatning. 

 

DKeF love sendes til LOA med kommen-
tarer om enkelte formuleringer og for at 

få konsekvensrettet igennem hele doku-

mentet. 
 

Aktivitetskalender og møder. Der har 
været en del rettelser til bestyrelsesmø-

derne som konsekvens af turnerings-

planlægningen og derfor er der indkaldt 
til nye møder i kalenderen. Aktivitetska-

lenderen opdateres snarest. 
 

 
 

Katja tilretter 

dagsordenen 
og sætter det 

på næste 
møde 

 

 
 

Niklas og Mi-
chael. 

 

Katja taler 
med LOA 

 

 
 

Katja retter. 
 

 

 
 

 
 

 

https://difacad.sharepoint.com/:b:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EaAHtDMUw1ZItDKLJONsUxcBgCeQyXZhRPkENxyuce16cg?e=cSsTaX
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-Orientering DIF-møder 
 

 

 
 

 
 

 

-Evt. Tilkøb ekstra hænder til 
udvalg og SoMe. 

  

 
 

 
 

 

 
 

 
-Tøj 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

-Bestyrelsesmedlem 

11/9 har Niklas møde med DIF-formand 
Hans Natorp og Thomas Bach i Idrættens 

Hus. 17/9 er der møde i Tivoli. 25-26/10 

holder DIF-budgetmøde, hvor Poul, Nik-
las og Katja deltager. Første weekend i 

januar 2025 er der formandsmøde med 
DIF i Herning. 

 

Niklas har forsøgt at tage kontakt til 
Dansk Minigolf Union for at drøfte en del-

tidsansættelse til SoMe, da vi ønsker at 

gøre brug af en person de allerede er an-
sat i minigolf.  

 
Derudover er der møde den 2/9 med 

IKC, for at drøfte administrativ hjælp til 

Turneringsudvalget periodevis. Tonny 
Jensen deltager på vegne af TU.  

 
Der er medbragt tøjprøver til det formål 

at man kan have noget DKeF tøj man 

kan tage på når man repræsenterer for-
bundet. Det drejer sig både om tøj til be-

styrelsen og til frivillige, der repræsente-

rer forbundet. Der kommer logo og navn 
på tøjet. Der bliver bestilt 2 stk. rød polo 

pr bestyrelsesmedlem.  
 

Jette Stougaard samt holdlederne til EM 

skal ligeledes have en rød polo, hvor der 
står official på ryggen og logo på brystet.  

 
Til weekendmødet i januar skal udvalgs-

medlemmerne også have tøj. 

 
Sabrina Kolfach har fået nyt arbejde og 

som konsekvens heraf, har hun måtte 

stoppe i DKeF bestyrelse. Det er et fæl-
les ansvar for bestyrelsen at se efter et 

nyt bestyrelsesmedlem, der kan afløser 
Sabrina. Katja sender en intern skrivelse 

ud til orientering.  

 

Niklas ønsker 
at deltage i 

alle møderne. 

 
 

 
 

 

Niklas tager 
kontakt igen. 

 

 
 

 
Niklas og 

Tonny delta-

ger 
 

 
Katja kontak-

ter Jette om 

bestilling. 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Hele bestyrel-
sen ser sig 

omkring. 

 
Katja sender 

orienterende 
mail ud.  

Pkt. 2. Næstformand Mari-

anne Jensen 
-Åbent Hus 

 

 
 

 
 

-Skoleprojekt Sønderborg 

 
 

 

 

 
Der er 10 byer tilmeldt. Nathalie Belmark 

er tilknyttet til at hjælpe med Facebook 

annoncering. Der har været afholdt 2 
møder online i august, for at inspirere de 

tilmeldte byer. 
 

Hver af de 4 klubber laver et lokalt sko-

lestævne for 1-2 skoleklasser. Der afhol-
des finalestævne i uge 44 i Sønderborg.  

 

 

 
Marianne og 

Katja følger 

op 
 

Marianne og 
Katja følger 

op. 

 
 



 
-60+ projektets fortsættelse 

 

 
 

-Status projekt ungdom 

Der er møde i gruppen af politikere den 
16. september i Odense. Marianne delta-

ger. 

 
Ungdom er blevet inviteret til at spille i 

Bremerhaven d. 6-8 december. Vi for-
venter at deltage med 6 ungdomsspil-

lere.  

 

Marianne del-
tager 

 

 
 

 

Pkt. 3. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

-Kegleportalen 
 

 
 

-Spilleregler, herunder oriente-

ring om egne keglekugler 
 

 
 

 

Statistik på hjemmesiden over 
antal landskampe 

 

 

Punktet om kegleportalen tages med på 

næste TU møde for at høre, om de stadig 

er interesseret i ændringer.  

 

Der er lavet nye spilleregler august 

2024. Afsnittet om nye kugler var ikke 

helt færdigarbejdet og er derfor udeladt i 

de nuværende spilleregler. Vi samler op 

på processen om spilleregler på week-

endmødet i januar.  

 

Vi igangsætter et arbejde om at forenkle 

statistikken for antal landskampe på 

hjemmesiden. Punktet tages op på et 

kommende bestyrelsesmøde. Eliteudval-

get inddrages. 

 

 

 

Michael tager 
det med til TU 

 
Katja sætter 

det på week-

end- mødet i 
januar 2025. 

 
 

Michael og 

Katja arbejder 
videre 

Pkt. 4. Thomas Jensen 

-Kampagne Facebook 
 

 

 
  

-DIF-netværk for unge 
 

 

 
-Streaminghjemmeside 

 
 

 

 
-Youtube  

 

 
 

 
-(Autismeforeningen) 

 

 
 

 

 

Samarbejde med Digital Media rammer 
alle åbent hus byer online. Der kører li-

geledes en målrettet kampagne mod 

Odense, Roskilde og Sønderborg. 
 

Netværkets tema handler om udvikling 
og første møde var generelt om den 

overordnede retning på netværket. 

 
https://www.onlineprenos.sk/pro-

ject/world-championship-in-nine-pin-
bowling-all-events/ Thomas vil gerne un-

dersøge mulighederne for en streaming 

side.  
Af flere grunde bliver projektet ikke til 

noget. Det genoptages muligvis på et se-

nere tidspunkt. Pengene leveres retur til 
DKeF. 

 
Thomas er i dialog med autismeforenin-

gen og der kan muligvis blive et samar-

bejde på sigt, nu hvor vi gerne vil adres-
sere særlige målgrupper. 

 

 

Thomas følger 
op 

 

 
 

 
 

 

 
Thomas un-

dersøger nær-
mere 

 

Thomas følger 
op 

 

 
 

Thomas har 
den videre di-

alog 

 
 

https://www.onlineprenos.sk/project/world-championship-in-nine-pin-bowling-all-events/
https://www.onlineprenos.sk/project/world-championship-in-nine-pin-bowling-all-events/
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-Video i forbindelse med nyt 
strategispor 

  

Skal vi allerede nu i gang med at lave vi-
deomateriale til “kegler som familie-

sport”, så vi har det klar til opstarten af 

de nye strategispor? Vi overvejer at 
bruge de kommende familiedage til at få 

lavet nogle gode billeder og filmklip.  
  

Thomas og 
Katja følger 

op 

 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

-Classic dommerseminar 
 

 

 
 

 
-Tekniske bestemmelser 

 

 

Der er afviklet Classic dommerkursus i 
juli med 6 deltagere med stor succes. De 

nye dommere lægges på hjemmesiden, 

for at synliggøre både Classic og Bohle 
dommere.   

 
De tekniske bestemmelser skal tilrettes, 

så de svarer til det der står i de nye spil-

leregler. Svend kommer med et oplæg til 
hvordan det skal tilrettes og af hvem. 

Oplægget skal på næste bestyrelses-
møde.  

 

 
Der skal findes to nye banekontrollører 

asap, da både John Andersen og Karl 

Vollsen ønsker at stoppe. 
 

  

 

Katja laver 
oversigt over 

Classic dom-

merne. 
 

 
Svend følger 

op og kommer 

med oplæg til 
næste besty-

relsesmøde. 
 

Alle er an-

svarlige for at 
finde 2 nye 

banekontrollø-

rer.  

Pkt. 6. Poul Larsen-Fedders 

-Status på opstarten 

 
 

-Budget 2025 
 

 

 
 

 

 
-DIF budgetmøde 

 
 

 

-Kørselsgodtgørelse 

 

Systemerne kører langsomt, hvilket ikke 

er optimalt. Poul overvejer en løsning.  
 

Udvalgene er orienteret om at de skal 
indlevere budget for kommende år. Poul 

sender rykkerskrivelse ud med deadline 

til den 12. september, da bestyrelsen 
skal behandle næste års budget den 23. 

september.  

 
Poul, Niklas og muligvis Katja deltager i 

DIF budgetmøde 26 – 27. Okt. 
Fra dags dato skal klubberne selv ansøge 

om penge til kørselsgodtgørelse ud fra 

de nuværende satser. Der skal laves en 
skabelon, der kan sendes ud til klub-

berne, der skal ud snarest. 
 

Skabelonen skal ligeledes på hjemmesi-

den. 
 

 

Poul følger op 

 
Poul følger op 

 
 

 

 
 

 

 
 

Niklas og 
Poul.  

 

 
 

 
Katja 

Pkt. 7.  
Oplæg til familiedag 

 
Vedhæftede rammeoplæg blev gennem-

gået. Dagen skal arrangeres med det 

formål, at familierne skal være sammen 
om noget hyggeligt keglespil. Ud fra det 

 
Katja retter 

 

 
 

 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EcGgnBqPZhhLkwrfHbJV0IkBsZvFigbldK4vzpneaQWUUA?e=OLBETC


skal der tilrettelægges nogle konkurren-
cer, der rammer ind i det niveau.   

 

Der blev talt om for hvis skyld afvikles 
familiedagen? Vi lægger op til at det er 

klubben der arrangerer dagen med det 
formål, at få flere medlemmer. DKeF 

støtter med 2500 kr. pr by til at afholde 

familiedag ud fra vedhæftede kriterier, 
der skrives rene og lægges tilgængeligt 

på kegler.dk 

 
Vi forventer at have to pilotprojekter her 

i efteråret 2024, der afvikles ud fra de 
drøftede og tilrettede kriterier. Bestyrel-

sen tager stilling til de tilrettede kriterier 

på mødet den 01.09.24  
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
Katja sætter 

det på kom-
mende møde 

Pkt. 8. Katja Bødtger 
-DIF selvevaluering forår 2024 

 
Punktet blev behandlet tidligere på mø-

det, da DIF var til stede. Der var ingen 

kommentarer fra DIF, hvilket betyder at 
vi ikke behøver gøre yderligere.  

 

 
 

Pkt. 9. Næste møde 
 

23.09.24 online fra kl. 18.30 - 22.00 
 

 

Pkt. 10. Eventuelt 
 

Bestyrelsen har modtaget en ansøgning 
fra Roskilde Kegle Center (RÆM, RKK og 

Gnisten) til udviklingspuljen. Bestyrelsen 

drøftede ansøgningen og bevilgede belø-
bet. Niklas og Michael var inhabile og var 

ikke med i drøftelsen. 
 

Marianne gi-
ver besked 
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